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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2021/22:426 Läkarintyg för covid-19

Sverige har ånyo en tilltagande smittspridning med åtföljande hög belastning på 
sjukvården. Sjukvården måste då få fokusera på sjukvårdande insatser och inte 
på administrativa åtgärder av typen att skriva intyg till Försäkringskassan.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Finns det några planer på att återgå till att undanta anhöriga till personer som 
testats positivt för covid-19 från kravet på läkarintyg?

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00


